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APROBACIÓN, NO SEU CASO, DA ACTA DA SESIÓN DO 28.05.98. 

DAR CONTA DAS RESOLUCIÓNS DICTADAS POLA ALCALDIA DENDE A 
ULTIMA SESION. 

DAR CONTA DOS EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO ll, 12 
E 13/98. 

DAR CONTA DE EXPEDIENTE LIQUIDACIÓN ORZAMENTO CONCELLO 
1997. 

REDUCCIÓN DO TIPO DE XURO FIXO APLICABLE A DOUS CONTRATOS* 
ASINADO CON CAIXA PONTEVEDRA EN DATA 08.11.94. 

TRANSMISIÓN DE CONCESIÓN ADMINISTRATIVA PARA CONSTRUCCIÓN 
DE CENTRO DE EDUCACION SECUNDARIA EN REDONDELA. 

SOLCITUDE_DE "ESTACIONAMENTO REDONDELA, S.A.", INTERESANDO 
SUBROGACION CON ENTIDADES FINANCEIRAS DA PARTE PROPORCIONAL 
DA HIPOTECA. 
ADOPCIÓN DE MEDIDAS INDICADAS NO ARTIGO 174 DA LEI 39/1988, 
DO 28 DE DECEMBRO, EN RELACION COA LIQUIDACIÓN DO ORZAMENTO 
DESTE CONCELLO PARA O EXERCICIO DE 1997. 

.- CORRECCIÓN ERROS NO DOCUMENTO DAS NN.SS. DE PLANEAMENTO DE 
AMBITO MUNICIPAL E PERI DE OUTEIRO DAS PENAS. 

ENSINO: 

1o.- APROBACIÓN BASES REGULADORAS DAS SUBVENCIÓNS As ASOCIACIONS 
DE PAIS DE ALUMNOS DOS CENTROS DOCENTES PUBLICOS DE 
ENSINANZAS DE RÉXIME XERAL DO CONCELLO DE REDONDELA, PARA 
o ANO 1998, NO REFERENTE A AXUDAS PARA GASTOS XERAIS E DE 
MANTEMENTO, E DE ACTIVIDADES COMPLEMENTARIAS EDUCATIVAS 
DESENVOLVIDAS POLAS DEVANDITAS ASOCIACIONS. 

GILERA: 
11.- APROBACIÓN INICIAL REGULAMENTO DE HONORES E DISTINCIÓNS. 

12.- APROBACIÓN DEFINITIVA ORDENANZA REGULADORA DO USO DO GALEGO 
NO CONCELLO DE REDONDELA.



INIERIQR: 

13 . 
- MODIFICACIÓN DO REGULAMENTO REGULADOR DA ACTIVIDADE DOS 
FURANCHEIROS . 

14 . 
- APROBACIÓN DEFINITIVA MODIFICACIÓNS DO REGULAMENTO 
MUNICI PAL REGULADOR DA VENDA AMBULANTE NO CONCELLO DE 
REDONDELA . 

EENESIAR_SQÇIALI_MHLLE_EL1D!ENIHDE: 
15.- APROBACIÓN, NO SEU CASO, BASES PARA A CONTRATACIÓN DUN/HA 

AUXILIAR DE INFORMACION XUVENIL.
o MQÇIQNS: 

16.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ ANULACIÓN DO 
DECRETO POLO QUE SE APROBAN AS INSTRUCCIÓNS PARA O 
FUNCIONAMENTO DO REXISTRO XERAL, E REDACCIÓN DOUTRO DECRETO 
CONSONTE COA NORMATIVA EN VIGOR E FACILITE O NORMAL 
DESENVOLVEMENTO DA VIDA MUNICIPAL. 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ CONSTRUCCIÓN DUN 
TANATORIO MUNICIPAL. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ RESOLUCIÓN 
EXPEDIENTES EXENCIÓN TAXAS AUGA, LIXO E SUMIDOIRO 1998 E 
MODIFICACION PREZO PÚBLICO SERVICIO AUGA, E ORDENANZAS 
FISCAIS TAXAS SERVICIO RECOLLIDA LIXO E SUMIDOIRO. 

A) .- MOCIÓN DE D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, CONCELLEIRO DO GRUPO 
MUNICIPAL DO PSDEG-PSOE, S/ RECHEO ENTRE OS PEIRAOS DE 
CARDONA E CARBALLO EN CHAPELA 

19.- ROGOS E PREGUNTAS 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte 
trinta horas do día trinta e un de Xullo de mil novecentos 
noventa e oito, baixo a Presidencia do Iltmo. Sr. Alcalde, D. 
AMADO RICON VIRULEGIO e a asistencia dos Sres./as 
Concelleiros/as: D. MANUEL ALONSO LEMOS, D. JOSE BLANCO PUGA, 
D‘. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO 
FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. XOSE LUIS 
GRANDE GRANDE, MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. MIGUEL A. LAREDO 
BLANCO, D. JOSE LOPEZ OTERO, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, D. 
XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PEREZ ORGE, D. FRANCISCO 
PUCH CASAL,D. LUIS RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO 
VIRULEGIO e D‘. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como 
Secretario o da Corporación D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, constitúese 
o Pleno do Iltmo. Concello, en sesión ordinaria, correspondente 
ó Pleno ordinario do ¡nes de Xullo, non celebrado na data
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correspondente, en virtude do disposto no Artigo 13 do 
Regulamento Orgánico do Concello, conforme á convocatoria e de 
acordo coa Orde do Día remesada a tódolos Sres./as 
Concelleiros/as, coa antelación legalmente requerida. Está tamén 
presente o Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ. 

Excusou a súa ausencia os SRES./AS.: REI BARREIRO, TORNERO 
LOPEZ e BASTOS RODRIGUEZ. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira 
convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da Orde do Día. 

1.- 
Zñxüãxiâ.- 

Pola Presidencia dase conta da acta da sesión celebrada con 
carácter ordinario polo Concello pleno o día 28 de Maio de 1998. 

Polo Concelleiro SR. PAZOS DOCAMPO sinálase que cando se 
fai referencia na páxina 4 da acta de referencia ás agrupacións 
musicais, non se fixo tal manifestación, senón que sí dixo 
asociacións. Así mesmo indica que na páxina 31 do borrador da 
acta da referida sesión, sinálase que no párrafo segundo da 
citada folla, cando se fala de voceiro do BNG dí que hai un erro 
xa que dixo voceiro do PP. 

Sometida a votación a acta de referencia, acadou o seguinte 
resultado. 

Efectuada esta, resultou aprobada coa abstención dos 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5), polas razóns sempre 
apuntadas de non graverse o contido das sesións, e cos votos 
favorables dos/as Sres./as Concelleiros/as do PP (8), do Grupo 
Mixto (2) e os/as Sres./as Concelleiros/as do BNG (3).- 

Pola Presidencia dase conta das resolucións dictadas pola 
Alcaldía dende o 25 de xuño ó 29 de Xullo de 1.998. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE, por esta sinálase que as subvencións seguen a 
concederse sen someterse ás bases e fai referencia a 'unha 
subvención de 75.000.- pesetas relativa a un viaxe ó Caurel en 
virtude de Resolución de data 24.07.98. Indica que a súa 
concesión non foi a ningunha comisión e se resolve por 
resolución, considerando ese feito como imprensentable e 
indicando ó uesmo tempo que sobre o nesmo asunto hai dúas 
resolucións de idéntico contido que supoñen que sexan distintas,



recomendando que se coiden estas cuestións, rematando a sua 
intervención falando así mesmo dunha subvención á EXPO, e 
comparando a este Concello cunha axencia de viaxes. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SE. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este fálase de resolución da Alcaldia 
da súa sustitución de data 6 de Xullo do ano que andamos, e o 
día 8 deixa sen efecto a citada sustitución por outra 
Resolución, pero resulta que o día 7 o Sr. Alcalde-presidente 
asina unha resolución, que ó que fala non lle casa moi ben polo 
anteriormente exposto. 

Continúa a súa intervención o Concelleiro SR. GONZALEZ 
IGLESIAS falando da súa resolución de denegación de pleno 
extraordinario solicitado polo PSdeG—PSOE, como consecuencia da 
folga de URBASER, S.A., motivada a citada denegación pola 
posibilidade de que o citado pleno fose a interferi-la solución 
da folga, e logo entéresa. pola. prensa que a documentación 
remitida pola empresa URBASER, S.A., estaba incompleta e por 
outro lado que a Asesora persoal do Sr. Alcalde retivo esa 
documentación que logo se lle pasara ós Sres. Secretario e 
Interventor, e que se favoreceu a folga da empresa URBASER, 
S.A., que non cumpre coas condicións estipuladas no 
correspondente prego que serviu de base ó concurso para a 
concesión do servicio de recollida do lixo, así como o 
respectivo contrato. 

Así mesmo polo Concelleiro SR. GONZALEZ IGLESIAS sinálase 
neste pleno que facéndose uso e abuso da lexislación faise unha 
persecución sistemática a varios funcionarios, falando de 
acumulación de expedientes a un funcionario como consecuencia de 
correspondencia da fundación LOIS PEÑA, que indica que a mesma 
non é o Concello, pero que si está a utilizar medios e material 
do Concello, e que como consecuencia delo o que non se pode é 
obrigar a funcionarios deste Concello e reparti-la 
correspondencia citada. 

Noutro orde de cousas manifesta o Concelleiro SR. GONZALEZ 
IGLESIAS que cando falou das bases para a cmntratación de 
persoal xa dixo que as mesmas xa tiñan nome e apelido, e que 
neste censo contratouse a persoas achegadas ó PP. 

Remata a súa intervención o Concelleiro SR. GONZALEZ 
IGLESIAS, indicando que o 17.07.98 e despois de que o PSdeG- 
PSOE o pedira con anterioridade en repetidas veces, procedeuse 
á paralización das obras de RANDE, S.A. 

A Corporación, quedou enterada das Resolucións da Alcaldía 
no encabezamento indicadas.- 

_ 

Pola_Presidencia dase conta dos seguintes expedientes de 
modificación de crédito, aprobados por Resolucións da Alcaldía 
de data 6 de Xullo de 1998:



(Selo da Corporacnón) (Smamra do Pesldente) Folio N °

1 
/" 

Serie A N.° 0362629 
-11/98, mediante xeración e crédito, por importe de 

990.000.- pesetas, para a realización das actividades culturais 
subvencionadas no “Convenio de Cooperación Cultural entre a 
Consellería de Cultura, Comunicación Social e Turismo da Xunta 
de Galicia e o Concello de Redondela do 25.06.98. 

-12/98, mediante xeración de crédito, por importe de 
10.068.400, para a financiación dos custos salariais e as 
cotizacións á Seguridade Social por tódolos conceptos derivados 
da contratación de 12 traballadores desempregados para a 
realización do servicio denominado “Grupo Municipal de 
Inervención Rápida", subvencionado pola Consellería de Familia 
e Promoción do Emprego, Muller e Xuventude. 

- 13/98, mediante transferencias de crédito por importe de 
255.000.- pesetas destinadas a financiar' beca ou bolsa de 
estudios prácticas en oficinas de Turismo, subvencionada polo 
Patronato Provincial de Turismo “Rías Baixas”. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de_ 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE, pola mesma e en relación co expediente 11/98 
indícase que ese expediente fai referencia a un convenio 
cultural da respectiva Consellería da Xunta de Galicia e este 
Concello, onde non se ten en conta os gastos a maiores, e 
solicita que no sucesivo cando se asinen outros convenios se 
teña en conta a citada indicación. 

Continúa a súa intervención a citada Sra. Concelleira 
manifestando que polo que se refire á subvención solicitada para 
o “Grupo de Intervención RápidaÉ que non se poden pedir 
subvencións se antes non hai un proxecto claro, e neste caso, 
non consta o traballo a realizar por ese grupo, e remata a súa 
intervención sinalando que hai que analizar debidamente as 
solicitudes de subvencións sobre todo tendo en conta as 
aportacións que ten que face-lo Concello, pola situación 
económica deficitaria do mesmo. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, ó falar dos grupos de intervención rápida 
critica a falta de axilidade e dilixencia deste Concello neste 
asunto, indicando por outro lado que non se poden contratar ós 
traballadores que queira o Concello. 

O Concello Pleno, quedou enterado dos referidos expedientes 
de modificación de crédito 11, 12 e 13/98.- 

Pola Presidencia dase conta da Resolución da Alcaldía de 
data 9 de Xullo de 1998, pola que se aproba a liquidación da 
Orzamento deste Concello correspondente ó exercicio de 1997.



Así mesmo no expediente obra informe do Sr. Interventor de 
data 9 de Xuño de 1998, Rf'.- T 15/98, LO. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que o informe do Sr. 
Interventor constitúe unha radiografía da actuación negativa do 
equipo de goberno. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que o Orzamento do Concello de Redondela liquídase con 
déficit, o que estima irregular e preocupante, e considera que 
iso unido á relación do equipo de goberno cos funcionarios do 
Concello, e o seu comportamento no aspecto urbanístico, ven a 
demostrar que a actuación deste equipo de goberno é un exemplo 
do que non debe facerse, e remata a súa intervención falando 
dunha situación de absoluto desorde e sin visos dunha posible 
solución, calificando a citada situación como de negra e 
dramática. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que o que está pasando no 
Concello de Redondela pola actuación do equipo de goberno xa o 
anunciara o PSdeG-PSOE con anterioridade. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que cando gobernaba o PSdeG-PSOE, os Concelleiros do PP 
dicían que o seu partido político estaba levando ó Concello á 
quebra; resulta que agora, en dous anos escasos de goberno do 
PP, ese Partido político xa levou o Concello á quebra de que 
falaba con anterioridade. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que ó pretende-lo equipo de goberno cubrir prazas de 
persoal para este Concello, vai a facer inviable o Orzamento do 
ano que ven, e cos seus plantexamentos os Sres. Concelleiros do 
PP agora no goberno deste Concello non van a gaña-las eleccións. 

O Concello Pleno quedou enterado do expediente de 
Liquidación do Orzamento do Concello para 1.997.- 

Pola presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 28 de Xullo 
de 1998, que transcrita dí: 

“Vista a proposta da Alcaldía que transcrita dí: 
*Tendo en conta que este Concello asinou o día 08.11.94 

dous préstamos con Caixa Pontevedra (por importe de 38.000.000 
de pesetas e 22.867.275 pesetas) ós que é de aplicación un tipo
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de xuro fixo do 10'50%. 

Dado o tempo transcorrido dende a sinatura dos préstamos 
citados así como a progresiva e importante reducción dos tipos 
de xuros aplicados a contratos de préstamo a longo prazo, pola 
Alcaldía deste Concello foi interesada, o día 20.05.98, a 
reducción do tipo de xuro aplicado ós dous préstamos indicados. 

Visto o escrito enviado a este Concello por Caixa 
Pontevedra, o día 06.07.98, no que comunicou a autorización para 
establece-lo tipo de xuro dos contratos de préstamo citados no 
6,75%. 

Tendo en conta o indicado na Resolución da Alcaldía 
accidental, do 07.07.98, e dado que o novo tipo de xuro 
representará menores custos financieiros para este Concello, 
proponse ó Pleno do Concello a adopción do seguinte acordo: 

Ratifica-lo indicado na Resolución da Alcaldía accidental, 
do 07.07.98, referida á reducción do actual tipo de xuro fixo,_ 
10'50%, aplicable ós dous contratos de préstamo (números 
5362.0S0.001995.7, e 5362.050.001994.6) asinados por este 
Concello con Caixa Pontevedra o día 08.11.94 por importe de 
38.000.000 de pesetas e 22.867.275 pesetas respectivamente, 
establecendo 'para ambos contratos un tipo de xuro fixo do 
6,75%.* 

A Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal, 
por unanimidade dos Sres. asistentes, acordou informar 
favorablemente a'proposta transcrita.” 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este móstrase favorable ó contido deste 
asunto, xa que o considera beneficioso para o Concello, pero 
indica como xa ten manifestado noutras ocasións que o equipo de 
goberno debe de respetar competencias do Pleno como son as que 
o mesmo ostenta no presente caso. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este móstrase de acordo co presente 
asunto. 

— Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que do que se trata neste 
acordo plenario é de ratifica-la proposta do Sr. Alcalde, 
indicando por outro lado que este asunto non é descoñecido, xa 
que se falou deste tema noutros plenos. 

- Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO dí que ratifícase o que falou o mesmo con 
anterioridade, ó referirse a competencias deste Concello Pleno 
que deben de respetarse, e que non está en desacordo que o Sr. 
Alcalde negocie, o que debería de utilizar noutros asuntos tamén



beneficiosos por este Concello. 
O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 

Concelleiros/as presentes, prestoulle a sua aprobación á 
proposta transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta do dictame emitido pola 
Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 28 
de Xullo de 1998. que transcrito dí: 

“O Concello é titular dende o ano 69 dunha concesión 
administrativa nos terreos da Marisma de Santa Mariña. Nesta 
zona localízanse edificios escolares como os Colexios de 
primaria e Gardería e o actual colexio de Secundaria, que debido 
ás necesidades de infraestructura que provoca a implantación da 
LOXE, debe ser modificado. 

A Consellería de Educación solicitou para os efectos de 
construir un edificio de ensino secundario a cesión patrimonial 
dun terreo de 9.350 M2, pero ó non te-lo Concello en propiedade 
ningún terreo estimouse que a zona máis indicada para construir 
dito edificio é a narisma de Santa Mariña, sendo necesario 
ademáis que se inicien as obras de construcción o máis asiña 
posible para evitar interferir no normal desenvolvemento do 
curso escolar. 

Para transmiti—la concesión administrativa é gnecisa a 
autorización de Costas, do Ministerio de Medio Ambiente, polo 
cal proponse a esta Comisión de Facenda, Patrimonio e Persoal a 
aprobación da transmisión da concesión administrativa sobre 
9.350 M2. de terreo segundo se recolle no plano á Consellería de 
Educación, comunicándolle á Delegación Provincial de Costas de 
Pontevedra o acordo que se adopte polo Concello Pleno 
solicitando a autorización para a indicada transmisión." 

A Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal, en 
votación ordinaria e por maioría dos Sres. Asistentes, con 6 
votos a favor (3 do PP, 2 do PSdeG-PSOE, e 1 do Grupo Mixto), e 
unha abstención do BNG, acordou informar favorablemente a 
proposta transcrita." 

No expediente obra informe do Secretario Xeral do Concello 
de data 16 de Xullo de 1998. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
ALONSO LEMOS, por este sinálase que votará a favor deste asunto. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, polo mesmo sinálase que apoia esta cuestión, 
indicando por outro lado que non hai informe do Sr. Interventor
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ainda que se trata dun asunto d índole económica. 

- Concedida a palabra pola Presidencia, polo Sr. 
Interventor maniféstase que non se lle deu coñecemento ó mesmo 
da proposta correspondente a este asunto, e que por iso non fixo 
o informe. ' 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Interventor 
falando da cláusula do convenio correspondente a este asunto e 
que fai referencia á taxa que debería percibir este Concello, 
indicando que tal cláusula é honerosa para o Concello. Remata a 
súa intervención o Sr. Interventor dicindo que non sabe como 
quedarían eses terreos no inventario do Concello despois da 
transmisión dos mesmos. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este se considera que non se plantexou 
o asunto do convenio e que polo que se refire ós terreos en 
cuestión o seu criterio sería o de renunciar este Concello á 
concesión que o mesmo ten sobre eses terreos, pero que si se_ 
considera que é máis rápida a solución de solicitar autorización 
da transmisión dos mesmos, tampouco tería problema algún en 
prestarlle a súa aprobación a esa solución. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este solicítase se informe polo Sr. 
Secretario acerca da legalidade deste asunto, ó non velo con 
suficiente claridade. 

Coa debida autorización da Presidencia, polo Sr. Secretario 
infórmaselle ó citado Sr. Concelleiro que o mesmo non ve 
inconvinte legal en. que polo Concello Pleno se solicite a 
correspondente autorización de transmisión da concesión dos 
terreos para a construcción dun centro de educación secundaria 
en Redondela. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, prestoulle a súa aprobación á 
Proposta transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta de dictame emitido pola 
Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 28 
de Xullo de 1998, que transcrito dí: 

“Vista a proposta da Alcaldía, que transcrita dí: 

*A empresa de Estacionamento Redondela, S.A., solicitou a 
autorización do Concello para que os usuarios do Parking se 
poideran subrrogar no préstamo hipotecario constituído sobre a 
concesión. administrativa outorgada. no Parking' da .Xunqueira, 
solicitáronse informes do Letrado Asesor do Concello D. Alfonso



Pereira, do Secretario Xeral e do Interventor Municipal. 

Polo nesmo proponse á Comisión Informativa de Facenda, 
Patrimonio e Persoal a adopción de acordo aprobando a solicitude 
presentada por Estacionamento Redondela, S.A., autorizándoa a 
levar a cabo a subrrogaciõn de particulares no _prestamo 
hipotecario constituído sobre a concesión administrativa 
outorgada no Parking da Xunqueira .* 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, acordou deixa-lo asunto SOBRE A 

Pola Presidencia dase conta de dictame emitido pola 
Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 28 
de Xullo de 1998, que transcrito dí: 

“Vista a proposta da Alcaldía que transcrita dí: 
*Vista a liquidación do Orzamento deste Concello

z correspondente o exercicio de 1997. 
Tendo en conta que o remanente de Tesourería para gastos 

xerais é negativo en 14.457.531.- Pesetas. 
Visto o establecido no Artigo 174 da Lei 39/1988 do 28 de 

Decembro, Reguladora das Facendas Locais, LRFL (BOE número 313, 
do 30.12.88). 

Considerando que das tres posibles medidas a adoptar, para 
os supostos de liquidacións de orzamentos con remanente de 
tesourerïa negativo, indicadas no artigo 174 da citada LRFL, a 
primeira (reducción de gastos no actual Orzamento deste 
Concello), non é factible nen recomendable tendo en conta a 
situación de prórroga do orzamento. 

Considerando que a segunda das medidas indicadas no Artigo 
174 da LRFL (concerto de operación de crédito) non é 
recomendable tendo en conta a carga financieira do Concello e 
dado que o crédito deberïase cancelar antes de que se proceda á 
renovación da actual Corporación. 

Polo indicado, esta Alcaldía estima que, consonte 6 
establecido no Artigo 174.3 da LRFL, o Concello Pleno deberá 
adopta-lo seguinte acordo: 

“Que o Orzamento deste Concello correspondente ó exercicio 
de 1999 sexa aprobado cun superavit de 14.457.531.- Pesetas, 
contía igual ó importe do remanente de Tesourería negativo 
resultante da liquidación do Orzamento do Concello de Redondela 
para o exercicio de 1997."



(Sem 03 COYDOFGCIÓH) (Sinatura do Presidente) 

*r 

Serie A N.° 0362632 
A Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal, en 

votación ordinaria e por maioría dos Sres. asistentes, con 4 
votos a favor (3 do PP e 1 do Grupo Mixto) e 3 votos en contra 
(2 do PSdeG-PSOE e 1 do BNG, acordou informar favorablemente a 
proposta transcrita." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro 
SR. ALONSO LEMOS, sinálase que o Concelleiro Sr. Pazos Docampo 
os tornillos non lle funcionan ben, que é de Veiras para arriba, 
e remata calificándoo de sinvergonza. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, polo mesmo se sinala que se se liquida o 
Orzamento deste Concello con déficit, haberá que tomar medidas, 
e o lóxico sería que neste ano deberían de minorarse as 
partidas, o que non se ten feito, e o que fixo o PP e os membros 
do Grupo Mixto foi endebedar ó Concello. Continúa a súa_ 
intervención o citado Sr. Concelleiro indicando que o informe de 
intervención define os erros e propón medidas a adoptar. Segue 
na súa intervención o citado Sr. Concelleiro falando das 
subvencións da Consellería , supoñendo que se tiran os cartos e 
que debían de xuntarse todos eses cartos para obras máis 
necesarias, e que parece trátase de traslada-lo problema para o 
ano 1999, deixando este asunto para a próxima corporación, cando 
agora <3 BNG non ten coñecemento de que se estea a face-lo 
Orzamento de 1998, e califica a existencia dun problema de mala 
xestión para o equipo de goberno, e remata a súa intervención 
dicindo que non lle vai a presta-la súa aprobación a este 
asunto. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que o equipo de goberno non 
fai o orzamento do ano 1998 con once votos porque non teñen 
capacidade, e que con respecto o orzamento do ano 1997 o mesmo 
xa fora impugnado polo PSOE. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
propoñendo a este asunto, tres solucións: A primeira sería unha 
minoración de créditos, outra solución sería pedir un crédito e 
pagalo antes de Xuño, e a terceira que é a que van a aplicar 
Vdes. e que supón un plantexamento de convencemento de que van 
a perde-las eleccións. 

Así mesmo polo citado Sr. Concelleiro se fala dun plan de 
saneamento económico-financeiro e sinala que en tanto o mesmo 
non se aprobe, non se poderán pedir máis créditos, e remata a 
súa intervención dicindo que non van a apoia-la proposta 
referente a este asunto. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, polo mesmo sinálase que só dende uns meses é 
responsable da Concellalía de Facenda e Patrimonio, manifestando 
que o Orzamento de 1998 aprobarase en agosto ou setembro, e o de



1999 antes de fín de ano. 

Concedida a palabra pola Imesidencia ó Concelleiro SR. 
ALONSO LEMOS, por este se fai referencia ó Concelleiro Sr. Pazos 
Docampo, ó que critica pola falta de asistencia do BNG á 
Comisión de Urbanismo, imedíndose 6 non dictaminarse os asuntos 
que entren ingresos no Concello e que se outorguen as licencias 
ós veciños. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este dirixíndose ó Concelleiro Sr. Alonso 
Lemos dille que non vai a entrar no tema, e referíndose 6 
Concelleiro Sr. Soto Virulegio dille que non lle contestara ó 
que lle preguntara, pero que lle preocupa o referente ós prazos 
de aprobación dos orzamentos de 1998 e 99. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que as promesas son moi boas, pero que neste intre a 
palabra do equipo de goberno está devaluada, indicando por outro 
lado que a medida proposta polo equipo de goberno neste asunto, 
nin siquera a defende, e que considera que non e acertada para 
a solución deste problema. 

Remata a súa intervención o Concelleiro Sr. Pazos Docampo, 
indicándolle ó Concelleiro Sr. Alonso Lemos, que se acorde o 
mesmo que o plan xeral de ordenación urbana, está no quaixõn 
dende Xaneiro, e que aínda hai alegacións sen contestar. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que conste en acta as 
manifestacións do Concelleiro Sr. Soto Virulegio relativas á 
aprobación do Orzamento de 1998 en agosto ou setembro do ano que 
andamos, e o orzamento de 1999 antes de que remate o ano. Remata 
a súa intervención o citado Sr. Concelleiro indicándolles ó 
equipo de goberno que non pense que co asesoramento da asesora 
persoal do Sr. Alcalde van a face—los orzamentos, e que si a 
votan dende logo va a aforrar cartos. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que aínda que o Sr. Interventor 
se vaia de vacacións, quedará no seu posto de traballo unha 
persoa capaz para preparalo, e mantén a súa proposta de prazos 
de aprobación dos Orzamentos antes citados. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese este asunto a votación. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 
contra do dictame da Comisión Informativa os/as Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5), e os/as Sres./as 
Concelleiros/as do B.N.G. (3); votan a favor os/as Sres./as 
Concelleiros/as do PP (8), e os Sres. Concelleiros do Grupo 
Mixto (2). Na súa consecuencia, por maioría de votos, quedou 
aprobado o asunto de referencia.-
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Pola Presidencia dase conta da Proposta da Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vías e Obras de data 16 de Xullo de 
1998, que transcrita dí: 

ÍANIEÇDENIES 
Con data 6 de novembro de 1987 aprobaronse definitivamente, 

por acordo da Comisión Provincial de Urbanismo, as Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela, 
téndose publicadas no Boletin Oficial da Provincia n° 85 de 14 
de abril de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre cartografía a 
esc. 1:5000, e para os planos de detalle, a esc. 1:2.000, sobre 
plano parcelario do Instituto Xeográfico e Catastral. 

Asimesmo, e en desenvolvemento de ditas NN.SS., con data 13 
de marzo de 1996 polo Concello Pleno aprobouse definitivamente. 
o Plan Especial de Reforma Interior de Outeiro das Penas en 
Cesantes (PERI Outeiro das Penas), publicándose o mesmo no BOP 
n° 91 de data 10 de maio de 1996. 

No transcurso da vixencia das devanditos instrumentos de 
planeamento teñense observado reiterados erros nas parcelas 
grafiadas, contradicciõns ente os planos a escala 1:5000 e 
1:2000, erros de calificación por mal grafiado das bases, ou ben 
contradiccións entre a realidade e os documentos aprobados. 

Na súa virtude, e a vista dos expedientes promovidos polos 
particulares que logo se citan e do informe favorable emitido 
polo arquitecto asesor municipal e o servicio de disciplina 
urbanística, a comisión informativa de urbanismo, vías e obras, 
en votación ordinaria e por unanimidade dos/a señores/a 
asistentes estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno a 
corrección dos seguintes erros no Documento das Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela e 
no PERI de Outeiro das Penas: 

I1_MQDIEIQACIQH_DE_2LANQE_BARCELARIQS 

1¿1L¿;__23Q2QsIA.- Proponse a corrección dos erros 
detectados no grafiado dos planos a escala 1:2.000 e plano a 
escala 1:500 do PERI de Outeiro das Penas, sinalados e 
xustificados polos propietarios afectados. 

I12l1;_XHSIIEIÇAÇIQN_DA_2RQ2QSIA 

O artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de novembro di: "As 
administracións públicas poderán, asimesmo, rectificar en 
calquera momento, de oficio ou a instancia dos interesados, os 
erros materiais, de feito ou aritméticos existentes nos seus 
actos", e por outra banda na Normativa e Ordenanzas das Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ambeto Municipal, apartados 2) e



3) do seu artigo 11 establécese que todolos documentos se 
consideran igualmente vinculantes e_ que Se Se deran 
contradiccións entre o plano e a realidade prevalecerá esta 
última. Polo tanto procede a modificiación dos planos 
parcelarios recollendo a realidade existente. 

Il1Ll;_2LANQS_QflE_SE_2RQEQN_lQDIZIQBR 
1.- CARMEN LAGO PÉREZ, parcelas sitas en Carballiño- 

Cesantes, plano P 8 a escala 1:2000, e plano 1-6 do PERI de 
Outeiro das Penas a escala 1:500. 

2.- BELARMINO OTERO CONDE, parcelas sitas en San Pedro- 
Cesantes, plano P-7 a escala 1:2000 

Ámbolos dous de acordo coa documentación que adxuntan." 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, aprobou, nos seus propios terminos, 
a Proposta transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta de dictame emitido pola 
Comisión Informativa de Ensino con data 24 de Xullo de 1998, que 
transcrito dí: 

“Pola Presidencia dase conta das bases de referencia, e 
proponse á Comisión Informativa o seu dictame favorable. 

Previa deliberación e non habendo unanimidade de criterios, 
pola Presidencia sométese o asunto a votación. 

Efectuada esta, acadou o seguinte resultado: Votan en 
contra das bases de referencia, a Sra. Concelleira do B.N.G. Sr. 
Pérez Orge; abstéñense os Sres./a Concelleiros/a do PSdeG-PSOE 
(Iglesias Carrera e Villaverde Rodríguez); Votan a favor os/as 
Sres./as Concelleiros/a do P.P. (Bastos Rodriguez, Soto 
Virulegio, e Darriba Vilas), e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. 
Alonso Lemos). Na súa consecuencia, a Comisión Informativa de 
Ensino, por maioría de votos, dictaminou favorablemente as bases 
reguladoras das subvencións ás Asociacións de País de Alumnos 
dos Centros Docentes Públicos de Ensinanzas de Réxime Xeral do 
Concello de redondela, para o ano 1998, no referente a axudas 
para gastos xerais e de mantemento, e de actividades 
complementarias educativas desenvolvidas polas devanditas 
Asociacións, e propón ó Concello Pleno, a súa aprobación, coa 
seguinte modificación, na base quinta, *MÓDULO A): Unha contía 
destinada a gastos xerais e de mantemento, que será segundo o 
seguinte baremo:
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NMMERQ_ALHMQS 
BQR_CQLEXlQ 

25.000.- PESETAS Ata 100 ALUMOS 
50.000.- PESETAS De 101 a 150 

75.000.- PESETAS De 151 a 200 

100.000.- peseta De 200 
adiante. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia, pola Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE, pola mesma sinálase que xa no ano pasado viñeron a 
pleno bases semellantes pero que non se levaron a efecto, e que 
este ano veñen a Pleno unhas bases moi similares, tendo en conta 
que xa se fixeron subvencións que non lles corresponde a APAS.. 

Continúa na súa intervención a citada Sra. Concelleira 
indicando que estima que se está afacer un paripé con este 
asunto, xa que se aproban as bases polo Pleno para que saian no 
periódico, e logo a subvención as concede o Sr. Alcalde como 
quere, e remata a súa intervención dicindo que como non hai 
vontade política por parte do equipo de goberno de aproba-las 
bases citadas e levalas logo as mesmas a bó porto, votará en 
contra da súa aprobación. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que entende que esta 
cuestión é da exclusiva competencia da comunidade autónoma, e 
remata a súa intervención indicando a contradicción existente 
entre subvencións concedidas a distintas APAS, e manifesta que 
o PSdeG-PSOE neste asunto vaise a abster. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este xustificase a actuación do equipo de goberno 
en relación con subvención a APAS no curso anterior, na falta de 
dilixencia por parte das APAS na presentación da documentación 
debida,e imposibilidade da súa valoración, unido por outra 
parte a enfermidade da funcionaria encargada deste asunto, pero 
manifesta que a pesares das opinións do BNG e PSOE votarán a 
favor da aprobación das presentes bases. 

Concedida a palabra pola Presidencia, pola Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE sinálase que a pesar de ter en conta a situación 
económica do Concello, o BNG votaría a favor deste asunto si se 
aprobaran unhas bases axeitadas a favor das APAS e se concederan 
as subvencións de forma distinta de que como se ven facendo por 
Resolución da Alcaldía, é dicir, que a tramitación das 
subvencións correspondentes fora conforme ó que establecen as 
bases aludidas. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia



sométese a votación o presente asunto. 
Efectuada esta, acadou o seguinte resu1tado:_ Votan en 

contra do dictame da Comisión Informativa de Ensino, os/as 
Sres./as Concelleiros/as do B.N.G. (3). abstêñense OS/aS 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5). e votan a favor 
os/as Sres./as Concelleiros/as do PP (8), _e OS Sres- 
Concelleiros do Grupo Mixto (2). Na súa consecuencia, o Concello 
Pleno, por' maioría de votos aprobou o dictame da Comisión 
transcrito, ea na súa consecuencia as bases reguladoras das 
subvencións ás Asociacións de Pais de Alumnos dos Centros 
docentes públicos de ensinanzas de réxime xeral do Concello de 
Redondela para o ano 1998, no referente a axudas para gastos 
xerais e de mantemento, e de actividades complementarias 
educativas desenvolvidas polas devanditas Asociacións.- 

11.- 

Pola Presidencia dase conta do expediente de referencia. 
concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 

SRA.PÉREZ ORGE, pola mesma sinálase que este asunto xa fora con 
anterioridade á Comisión de Cultura e na mesma o BNG tiña 
manifestado que non se concederan condecoraciõns a persoas que 
desempeñen altos cargos na Administración e respecto dos que 
esta Corporación se atopase en relación subordinada de 
xerarquía, función ou servicio e en tanto subsistan estes 
motivos, pedindo que o Sr. Secretario emitise informe acerca da 
proposta do BNG antes citada. 

Continúa a súa intervención a citada Sra. Concelleira 
indicando que polo Sr. Secretario deste Concello foi emitido 
informe favorable á proposta feita polo BNG e para a que se lle 
había pedido informe ó mesmo, e posteriormente o informe aludido 
foi levado a outra Comisión de Cultura, onde se fixeron outras 
recomendacións, e sen que o informe do Sr. Secretario contase 
con ningún voto en contra respecto do contido do mesmo, pero o 
certo é que o disposto no referido informe non se recolleu nas 
cláusulas do Regulamento de Honores e Distincios, solicitãndose pola Concelleira Sra. Pérez Orge que no Regulamento de referencia se inclúa o contido do informe emitido polo Sr. Secretario do Concello, e formula a súa petición de que se acorde agora a súa inclusión. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este proponse que esa proposta da Concelleira do BNG Sra.Pérez Orge se formule no periodo deexposición pública do Regulamento citado. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA.PEREZ ORGE, por este maniféstase que xa é a segunda vez que 
se toman acordos en Comisión que logo non se incorporan õ 
expediente, manifestándose en contra da proposta formulada polo Concelleiro Sr. Soto Virulegio e considera que por parte do B.N.G. sería oligofrénico que se vote a favor a inclusión dunha
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proposta e logo se fagan alegación referentes á mesma, e remata 
a súa intervención pedindose que se sexa serio neste asunto. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, acordou deixa-lo presente asunto 
sobre a Mesa.4 

Ausêntase do Salón de Sesións o Concelleiro SR. GRANDE 
GRANDE : 

Pola Presidencia dase conta da Ordenanza Reguladora do Uso 
do galego no Concello de Redondela. 

O Concello Pleno, en sesión extraordinaria de data 31 de 
Marzo de 1998, aprobou inicialmente a devandita Ordenanza. 

sometida ó trámite de información pública por prazo de» 
trinta dias, a efectos de reclamacións e suxerencias, mediante 
anuncio publicado no Boletín Oficial da Provincia de data 3 de 
Xuño de 1998 e Taboleiro de Edictos da Casa do Concello, no se 
formulou alegación algunha, segundo se acredita con informe do 
Secretario Xeral do Concello que obra no expediente. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, aprobou definitivamente a Ordenanza 
Reguladora do Uso do Galego no Concello de Redondela, e que se 
proceda a súa publicación no Boletín Oficial da Provincia.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta emitida pola 
Comisión Informativa de Interior, con data 16 de Xuño de 1998, 
que dí: 

“Pola Presidencia, proponse no acto ós membros da Comisión 
a modificación do Regulamento regulador da actividade dos 
furancheiros no senso de suprimi-lo inciso b) do artigo 3. 

A Comisión Informativa de Interior, coa abstención do 
representante do BNG Sr. Grande Grande, e o voto afirmativo do 
resto dos seus membros, aprobou elevar ó Pleno a aprobación da 
referida modificación do regulamento regulador da actividade dos 
furancheiros, aprobado polo Concello Pleno en data 12 de 
Setembro de 1994." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que no expediente faltan 
informes que digan que a modificación é legal.



O Concello Pleno, por unanimidade, acorda quede pendente 
Sobre a Mesa este asunto.- 

O Concello Pleno, en sesión de data 10 de Marzo de 1998, 
aprobou as seguintes modificacións no REGULAMENHD MUNICIPAL 
REGULADOR DA VENDA AMBULANTE NO CONCELLO DE REDONDELA: 

Artigo 13.c).- Suprimi-lo inciso “como comerciante 
autónomoÑ 

Artigo 13.f).- Suprimi-lo inciso “por conta propia?. 

Artigo 14.- Suprimi-lo inciso “por conta propia". 

Artigo 17.g).- Quedaría redactado como segue: “Xustificante 
de estar dado de alta no réxime correspondente da Seguridade

a Social e de estar o corrente do pago das cotizacións." 

Artigo 27.a).- Quedaría redactado como segue: “Estar dado 
de alta na Seguridade Social e estar ó corrente no pago das 
cotizacións". 

sometidas as nesmas ó trámite de información pública a 
efectos de reclamacións e suxerencias por prazo de trinta días, 
mediante anuncio publicado no B.O.P. de data 27 de Abril de 1998 
e Taboleiro de Anuncios da Casa do Concello, non se formularon 
reclamacións, segundo se acredita cocertificado do Secretario 
Xeral do Concello que obra no expediente. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación o presente asunto. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 
contra os/as Sres./as Concelleiros/as do BNG (2), abstéñense 
os/as Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5), votan a favor 
os/as Sres./as Concelleiros/as do PP (8), e os Sres. 
Concelleiros do Grupo Mixto (2), na súa consecuencia resultaron 
aprobadas definitivamente as modificacións do Regulamento 
Municipal Regulador da Venda Ambulante no Concello de Redondela, 
debéndose proceder a súa publicación no Boletín Oficial da 
Provincia.- 

Neste intre, ausêntase do Salón de Sesións o Concelleiro 
SR. ALONSO LEMOS.- 

Pola presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude de data 24 de 
Xullo de 1998, que transcrita dí:



(Sem da Corporacuón) (Smatura do Presademeb Folio N ° 

¡’7 7' 

Serie A N.° 0362636 
“Exposta. a proposta que se adxunta, procedeuse a súa 

votación, que resultou: Un voto en contra da Concelleira Cecilia 
Pérez Orge do B.N.G., dúas abstencións dos Sres. Jaime Tornero 
López e Josefa Villaverde Rodríguez do P.S.O.E., e os votos a 
favor dos Sres. Do Grupo Mixto e do PP, polo que a proposta é 
aprobada por maioría dos membros." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA.PÉREZ ORGE, por esta sinálase que tería que engadirse nas 
bases a acreditación do coñecemento do galego falado e escrito, 
proposición que non foi aceptada na correspondente Comisión, por 
iso votou en contra das mesmas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZÁLEZ IGLESIAS, por este sinálase que a partir de agora vai 
a votar en contra das contratacións laborais, pois supón que as 
mesmas se fán para os afiliados e simpatizantes do PP. 

Concedida a palabra pola Presidencia, pola Concelleira SRA. 
CANAL GOMEZ, sinálase que a intervención do voceiro do PSOE 
supón anticiparse ós acontecementos, e a intervención da 
Concelleira do BNG Sra.Pêrez Orge, a considera discriminatoria. 

Nestes intres auséntase do Salón de Sesións o Concelleiro 
SR. IGLESIAS CARRERA. 

, Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE considera a mesma que a súa proposta non é en 
absoluto discriminatoria, e polo contrario a considera como un 
dereito de calquera galego. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. ORGE 
MIGUEZ por este sinálase que debe de potenciarse o galego no 
Concello como fixo o PSdeG-PSOE cando gobernaba, pero logo esa 
potenciación do galego hai que levala á práctica, e non como 
ocurre agora co Sr. Arquitecto, e remata a súa intervención 
falando de que nas últimas eleccións se atopara cun interventorz do PP que agora resulta que e auxiliar deste Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este sinálase que o concurso de méritos 
correspondente á contratación do auxiliar de que fala o 
Concelleiro Sr. Orge Míguez tramitouse neste Concello con 
absoluta claridade e transparencia como lle consta ó citado Sr. 
Concelleiro, e remata a súa intervención dicindo que nas 
correspondentes bases non se lle esixía a ninguén o carnet de 
afiliación ó PP. 

Non habendo unanimidade de criterios, sométese a votación 
o presente asunto. 

Efectuada esta, acadou o seguinte resultado: Votan en 
contra os/as Sres./as Concelleiros do PsdeG-PSOE (4) e os/as



Sres./as Concelleiros do BNG (2). Votan a favor os/as çres./as 
Concelleiros/as do PP (8) e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. 
Puch Casal. Na súa consecuencia resultaron aprobadas a bases 
para a contratación dun/ha auxiliar de informacion xuvenil.- 

Pola Presidencia dase conta de Moción do Grupo Municipal do 
B.N.G., de data 18 de Xullo de 1998, que transcrita di: 

“O Decreto da Alcaldía de data 8 de Xuño de 1998, polo que 
se aproban “Instruccións para o funcionamento do Rexistro Xeral", 
veu provocar unha desorganización no funcionamento da 
administración municipal, a ralentización da mecánica 
administrativa no Concello, e a situación como non controlabeis, 
de numerosos documentos de grande importancia. Si a isto unimos 
que o devandito decreto, pode conculcar a Lei de Réxime Xurídico 
das Administracións Públicas e do Procedimento Administrativo 
Común, así como o Regulamento de Organización, Funcionamento, 

., chegamos a unha situación de grande deterioro da 
administración. municipal, á posibilidade de indefensión de 
moitos/as cidadáns e cidadás, e á posta en vigor de normas que 
poden ser mesmo ilegais. 

Tendo en conta que é obriga do Concello facilitar ós/ás 
cidadáns/ás as súas relacións coa administración municipal, e 
non dictar normas que os/as poidan deixar indefensos/as, así 
como procurar unha administración máis áxil, segura e económica, 
é polo que o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALITA GALEGO, 
solicita que o Pleno do Concello, acorde: 

A anulación do “Decreto polo que se aproban instruccións 
para o funcionamento do Rexistro Xeral”, e a redacción doutro 
decreto consonte coa normativa en vigor, e que facilite o normal 
desenvolvemento da vida municipal." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo SR.PAZOS 
DOCAMPO sinálase que o Decreto da Alcaldía sobre funcionamento 
do rexistro, prima ós funcionarios dos seus dereitos, o que 
provoca trastornos contraproducentes e pregunta ó equipo de 
goberno se se valoraron esas medidas que considera como 
irregulares. 

Remata a súa intervención o Concelleiro SR.PAZOS DOCAMPO, 
defendendo un funcionamento máis racional do rexistro, pero 
critica o filtro da Alcaldía antes de que a correspondencia pase 
polo rexistro.
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Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 

GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que o PSdeG-PSOE 
solicitou un informe ó Sr. Secretario sobre a legalidade do 
Decreto da .A1caldía, e curiosamente ese informe que non o 
recibiu pero que foi emitido polo Secretario, aparece xunto a 
unha Moción do BNG. 

Continúa na súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que poidera obedecer ó non terse remitido o informe 
solicitado, a que o informe en cuestión dí que as medidas 
adoptadas pola Alcaldía non se axustan á legalidade. 

Remata a súa intervención manifestando que segundo 
información dada á prensa polo equipo de goberno, non se produce 
colapso do rexistro cando os funcionarios por ese decreto da 
Alcaldía teñen que levar documentación do Concello a outros 
organismos públicos como son o INEM, a Oficina de Correos, etc., 
que logo por suposto regresan ó rexistro do Concello, e por iso 
a información que aparece na prensa constitúe unha auténtica 
broma que favorece o extravío de papeis, rematando a súa_ 
intervención no senso de que o Secretario non é quen para 
repartir documentación, pero Vdes. si están perdendo papeis. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que si considera unha broma a 
Moción do B.N.G., tal e coma a ten plantexada. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro quen 
en defensa do decreto citado dí que o problema plantéxase neste 
Concello con respecto á documentación interna do mesmo, e que en 
ningún Concello se presentan tales documentos, e remata a súa 
intervención indicando que o equipo de goberno non perde papeis, 
e que o Decreto de referencia é unha facultade organizativa do 
Sr. Alcalde. 

Considerando que se basa na legalidade e interesando que 
polos técnicos do Concello presentes se manifesten acerca de si 
houbo consultas acerca dese Decreto. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Sr. Secretario, por 
este sinálase que con anterioridade a ese Decreto se lle 
consultara o contido do mesmo, pero que xa tiña manifestado en 
repetidas ocasións que o contido do Decreto que corresponde a 
materias reguladas polo Regulamento de Organización, 
Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades Locais e á Lei 
30/92, non era procedente a súa formulación, xa que se poderían 
regular doutro xeito materiais reguladas nas normativas 
dictadas, ou deixar de regular outras contempladas nas citadas 
normas legais, polo que a súa emisión sen dúbida podería xerar 
confusión como así logo ocurriu. 

Polo Voceiro SR. SOTO VIRULEGIO, se lle volve a insistir ó 
Sr. Secretario se non fora consultado sobre o citado Decreto. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Sr. Secretario, 
maniféstase como xa dixo antes, que si fora consultado, pero que



tiña feito as manifestacións a que aludiu anteriormente que 
figuran no seu informe asinado polo Sr. Secretario e que figura 
nesta Orde do Día do Pleno. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que o Sr. Secretario polo 
contido do seu informe non estaba de acordo co tema e considera 
que é a típica cuestión inspirada na persoa da asesora do Sr. 
Alcalde, experta segundo dí o PP en administración local, pero 
que carece de experiencia. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Sr. Interventor 
maniféstase que con anterioridade se lle había falado dese tema 
que quedara pendente dunha reunión que non tivo lugar, e que 
unha vez que tivo coñecemento do Decreto en cuestión púxose en 
contacto co voceiro do BNG e a Sra. Asesora Persoal do Alcalde, 
para que se lle permitira o rexistro da súa documentación como 
tiña feito con anterioridade, pero que non tivo resposta 
algunha, impedíndose ó mesmo o rexistro da súa documentación de 
Intervención que infrinxe normas legais e incluso 
constitucionais, e que lle obrigou a presentala mesma a través 
do Rexistro do INEM. 

Polo Concelleiro SR. PAZOS DOCAMPO, sinálase que se está 
incurrindo nun terreo delicado contra os informes dos Sres. 
Secretario e Interventor do Concello, e que no mesmo e nestes 
asuntos a que pinta e rasca é a asesora persoal do Alcalde, 
manifestando como non procedentes as funcións da citada asesora 
co resto dos funcionarios, debéndose delimita-la mesma só a 
asesorar ó Sr. Alcalde. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, polo mesmo se sinala que esa cuestión relativa ó

z Decreto estase a levar co arregro a Lei. 
Concedida a palabra pola Presidencia 6 Concelleiro SR. 

PAZOS DOCAMPO, polo mesmo solicítase que se deixe en suspenso 
ese Decreto da Alcaldía e debería redactarse un novo Decreto. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola presidencia 
sometese este asunto a votación. 

Efectuada esta, acadou o seguinte resultado: Votan en 
contra da Moción do BNG, os/as Sres./as Concelleiros/as do PP 
(8), e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal. Votan a 
favor desta Moción os/as Sres./as Concelleiros do BNG (2), e os 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (4). Na súa consecuencia 
quedou desestimada a Moción do BNG transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta de Moción do Grupo Municipal 
9do B.N.G. de data 18 de Xullo de 1998, que transcrita dí:



(Seto da Corporacuón) (smaluva do Presndenrer F0"0 N o 

/ÍÇ 

Serie A N.° 0362638 
“O Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO presentou, 

no seu nmmento, unha proposta de construcción dun Tanatorio 
Comarcal, no que participarían os catro concellos que forman o 
Partido Xudicial de Redondela. A proposta pretendía, por unha 
banda dar resposta á necesidade que o Concello ten dun servizo 
destas características, e pola outra proporcionar ós Concellos 
da nosa área de influencia uns servizos que eles en solitario 
non están en condicións de proporcionar, o que o BNG, considera 
unha obriga do Concello de Redondela. 

Para levar adiante a devandita proposta, o BNG plantexaba 
iniciar conversas cos Concellos de Soutomaior, Pazos de Borbén 
e Fornelos de Montes, para ver de chegar a un acordo que 
permitise levar a bó fín a pretensión de que os catro concellos 
contaran con servizo de tanatorio, cousa que de primeiras víase 
como posible tendo en conta declaracións de responsables dalgúns 
dos concellos afectados. 

Ó non ter constancia o BNG de ningunha xestión nese 
sentido, por parte do equipo de goberno, e estando sometida ap 
exposición pública a solicitude de autorización previa, por un 
particular, para a construcción dun tanatorio, en terreos do 
Concello de Redondela, é polo que o Grupo Municipal do BLOQUE 
NACIONALISTA GALEGO solicita ó Pleno da Corporación, que acorde: 

1°.- Face-la proposta ós Concellos de Soutomaior, Pazos de 
Borbén, e Fornelos de Montes, de construir conxuntamente un 
Tanatorio Comarcal en Redondela. 

2°).- Incluir no Orzamento do Concello do ano 1998, unha 
partida con consignación dabondo para a construcción dun 
Tanatorio Comarcal." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este critícase a actuación do equipo de 
goberno de levar adiante a información pública dunha petición 
dun particular para a isntalación dun tanatorio en contra do 
criterio dun tanatorio comarcal xa exposto con anterioridade 
neste Pleno e que o considera rendible para os intereses do 
Concello, e da lectura a súa parte dispositiva da Moción, que 
dí: 

1°).- Face-la proposta ós Concellos de Soutomaior, Pazos de 
Borbén, e Fornelos de Montes, de construir conxuntamente un 
Tanatorio Comarcal en Redondela. 

2°).- Incluir no Orzamento do Concello do ano 1998, unha 
partida con consignación de abondo para a construcción dun 
Tanatorio Comarcal. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este se sinala que a cuestión do 
tanatorio comarcal sería unha das mellores actuacións para este 
Concello a través dun servicio municipalizado ou ben a través



dunha empresa mixta. 
Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro,SR. SOTO 

VIRULEGIO, por este maniféstase que en principio mantivose ese 
idea dun tanatorio mancomunado, pero parece que a mesma non foi 
factible según se deduce das conversas mantidas polo Sr. Alcalde 
con outros Concellos implicados nese tanatorio mancomunado, e 
remata a súa intervención indicando que non se pode impedir a 
ningún cidadán que presente esas peticións e que as mesmas se 
sometan ó trámite correspondente. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que ten serias dúbidas acerca 
do manifestado polo voceiro do PP, de que esas conversas antes 
citadas se nantiveran, polo que ten falado o mesmo co Sr. 
Alcalde de Pazos de Borbén. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
sinalando que se trata o asunto do tanatorio dun negocio de 
grandes repercusións en beneficio dun particular e en contra dos 
intereses deste Concello, e por outro lado indica que non lle 
consta que se fixeran as xestións antes citadas polo Sr. Alcalde 
do Concello de Redondela. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que xa na súa anterior 
declaración plantexou dúas Salidas nesta cuesitón, pero que 
núltima instancia van a apoia-la Moción do BNG, e se manifesta 
en contra dos intereses particulares neste tema do tanatorio. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese este asunto a votación. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 
contra da Moción do BNG, os/as Sres./as Concelleiros do PP (8), 
e o Sr. Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal; votan a favor 
da Moción os/as Sres. Concelleiros/as do BNG (2), e os/as 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (4). Na súa consecuencia, 
resultou desestimada, por maioría de votos, a referida Moción 
doBNG transcrita.- 

Nestes intres, auséntase do Salón de Sesións, a Sra. 
Concelleira VILLAVERDE RODRIGUEZ. 

Pola Presidencia dase conta de Moción do Grupo Municipal do 
BNG de data 27 de Xullo de 1998, que transcrita dí: 

“En Xaneiro do ano 1995 o Concello de Redondela aprobou, a 
proposta do BNG, unha modificación da Regulación de Exencións na 
Normativa do Prezo Público do Servizo de Suministro de Auga, así
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Serie A N.° 0362639 
como nas Ordenanzas Fiscais das taxas por Servizo de Recollida 
do Lixo e sumidoiro nos seguintes termos: 

“En 1995 os/as saolicitantes de exención de tarifa que 
foron beneficiarios/as da exención durante 1994, presentarán por 
toda documentación, unha declaración xurada facendo constar que 
a súa situación económica sigue sendo a mesma que a do ano 
anterior." 

A proposta do BNG ia encaminada afacilita-los trámites de 
solicitude para os anos posteriores ó 94 pero un erro na 
redacción do acordo este só foi válido para o ano 95. 

En anos posteriores os/as beneficiarios/as tiveron que 
presenta-la totalidade da documentación esixida co 
correspondente trastorno que isto conleva, se temos en conta o 
perfil da maiorïa das persoas que o solicitan. 

A representante do BNG na Comisión de Benestar Social ten 
reclamado en varias ocasións que o equipo de governo subsanara 
esta deficiencia sen que ata o de agora se teña debatido o tema' 
na Comisión correspondente. 

Tendo en conta tamén que as solicitudes para o ano 98 aínda 
non foron dictaminadas épolo que o grupo municipal do BNG somete 
á consideración do Pleno, a adopción dos seguintes acordos: 

1°).- Resolver, de maneira inmediata, os expedientes de 
solicitude de exención de taxas de auga, lixo e sumidoiro do ano 
98. ' 

2°).- Substitui-la modificación anterior na normativa do 
Prezo público do Servizo de Auga, así como nas Ordenanzas 
Fiscais das Taxas por Servizo de Recollida do Lixo e sumidoiro 
polo texto seguinte: 

“Os/as beneficiarios/as da exención para o ano 98, 
presentarán no periodo de solicitude para anos posteriores, por 
toda documentación, unha declaración xurada facendo constar que 
a súa situación económica non experimentou cambios 
significativos que deran lugar a supera-los baremos que 
contempla a normativa." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia, pola Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE se da conta da Moción do BNG, interesando se adopten 
os reflexados na Moción. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
CANAL GOMEZ, pola mesma fálase da tramitación deste asunto, 
indicando que está pendiente de levalo á Comisión de Facenda e 
que votará en contra xa que o asunto en cuestión estase 
tramitando. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA.



PÉREZ ORGE, pola mesma sinálase que este é un tema que 
corresponde á Comisión de Benestar Social e non de Facenda, 
aínda que a mesma non ten problemas para que vaia á referida 
Comisión, polo tema correspondente á modificación do prezo 
público. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a mesma a votación. 

Efectuada esta, votan en contra da presente Moción, os/as 
Sres./as Concelleiros/as do PP (8) e o Concelleiro do Grupo 
Mixto Sr. Puch Casal; votan a favor da Moción de referencia, 
os/as Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (3), e os/as 
Sres./as Concelleiros/as do BNG (2). Na súa consecuencia, quedou 
desestimada a Moción do BNG transcrita.-

a ASHHIQS_IIEHLJHLLüEüLDDLDIA.- 

A instancia do Concelleiro do PSdeG-PSOE , D. Emilio 
González Iglesias, solicítase se declarare a urxencia e acordada 
que sexa a mesma se someta a debate e votación, a súa Moción 
relativa á construcción dun recheo entre os peiraos de Cardona 
e Carballo en Chapela, co obxecto de conquerir unha zona verde 
e de esparcimento. 

Pola Presidencia se somete a presente Moción á declaración 
de urxencia deste Pleno. 

Por unanimidade de tódolos/as Concelleiros/as presentes, se 
declara de urxencia a citada Moción.

a Ex2LICAÇIQK_DE_!DIQ.- Polo Concelleiro SR. PAZOS DOCAMPO se 
sinala que non ten inconvinte en votar favorablemente a urxencia 
do presente asunto, pero que o BNG ten solicitado unha serie de 
peticións a este Concello, que non se lle da solución como son 
os referentes ó posto de traballo do Tesoreiro, e o do Convento 
de Vilavella, e este asunto que só se coñece pola prensa pero 
non a través do Concello. 

Polo Concelleiro do PSdeG-PSOE, D. EMILIO GONZALEZ 
IGLESIAS, se da conta da citada Moción, que dí: 

“Dende fai varios anos o Concello de Redondela, escoitando 
o sentir favorable da maioría dos veciños de Chapela, tenta 
facer un recheo, que sirva como zona verde e de esparcimento, 
entre os peiraos de Cardona e Carba1lo.No ano 1992 suscribiuse 
un convenio entre a Xunta de Obras do Porto de Vigo e o Concello 
de Redondela polo que se lle daba cobertura legal á obra, 
ademáis de delimita-lo literal de Chapela cun Paseo Marítimo do 
que está feita a primeira fase.
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Diante dos acontecementos e se produxeron estes días 

atrás con motivo das obras de ampliación do Peirao de Cardona, 
e co obxecto de clarifica-las posicións do Grupos Políticos que 
conforman a Corporación de Redondela, o PsdeG-PSOE solicita que 
no próximo pleno ordinario se trate como Moción urxente e que se 
aprobe o seguinte acordo: 

“A Corporación, ó amparo do Convenio entre o Concello de 
Redondela e a Xunta de Obras do Porto de Vigo, apoia a 
construcción dun recheo, entre os peiraos de Cardona e Carballo 
en Chapela, co obxecto de conquerir unha zona verde e de 
esparcimento.” 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que pretende neste Pleno o pronunciamento de cada 
Concelleiro a favor do recheo referido na súa Moción, propoñendo 
a formulación dunha Moción que sexa encabezada e asinada polos 
nomes dos Concelleiros que a apoiaran. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR._ 
PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que o proxecto da autoridade 
portuaria debería de contar coa Licencia Municipal, e de non ser 
así paralizarse as obras correspondentes, xa que é un tema moi 
delicado. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, polo mesmo se sinala que o se fai en Laredo é 
unha obra deste equipo de goberno, e que esa obra non está 
paralizada, senón que esa paralización nestes intres é debida a 
un modificado das obras. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este se sinala que ó amparo desa obra 
estase a facer un recheo e que unha persoa do grupo político do 
PP, estivo en contra do recheo citado con tódalas garantías de 
salvagarda do aludido recheo. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este se sinala que pola existencia dun 
convenio que non coñece debidamente, se descoñece este tema, e 
sinala que absterase na votación do mesmo e interesa que a obra 
de referencia que terá que segui-lo procedemento que marca a 
Lei, e que polo Concello se lle conceda a correspondente 
Licencia. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
RODRIGUEZ VILARCHAN, por este maniféstase que en sete anos se 
tiveron feitos recheos sen escolleras, e oBNG naqueles intres 
non dixo nada do que agora plantexa, e remata a súa intervención 
dicindoque se está facendo os traballos para tal finalidade e 
que cando estean reamatados os mesmos se levarían á Comisión 
correspondente. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase de que a propaganda de 
que o PP faría o paseo marítimo de Chapela non é certo, pois



parte do mesmo xa estaba feito, e remata a súa intervención 
dicindo que o PP na correspondente Comision estaba en contra do 
proxecto en cuestión. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese este asunto a votación. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 
contra do contido da presente Moción, os/as Sres./as 
Concelleiros/as do PP (8), e o Sr. Concelleiro do Grupo Mixto 
Sr. Puch Casal. Abstívéronse os/as Sres./as Concelleiros/as do 
B.N. (2). Votan a favor os/as Sres./as Concelleiros/as do PsdeG- 
PSOE (3). Na súa consecuencia resultou desestimada a presente 
Moción do PSdeG—PSOE transcrita.- 

Pola Presidencia manifesta que sendo as 24:00 horas do día 
da presente sesión, se dá por rematada a mesma. Ante as 
protestas dos Sres. Concelleiros da oposición, polo Sr. 
Presidente se lle consulta este extremo ó Sr. Secretario que lle 
indica que por imperativo da Lei non é obrigatorio que se 
finalice a sesión ás vintecatro horas. 

Nembargantes, pola Presidencia facendo uso da facultade que 
lle outorga o Artigo 87 do Regulamento de Organización, 
Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades Locais, dase por 
rematada a presente sesión, sendo as vintecatro horas da data 
fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a 
presente Acta, que se inscribiu no Libro dende o folio 126 do 
Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 
0362627, ata a volta do folio 139 , Serie A n° 0362640, de todo 
o que, como Secretario, DOU FE.- 

0 ALCALDE O SECRETARIO 
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